
年份 / Year  2022 

【请在评审意见上盖章】  日期：____________________ 

 

中国人民大学国际学生新生奖学金（奖励金）申请表 
Application Form for Scholarship & Award for Renmin University of China  

New International Students  

以下内容由申请人填写 / Applicants Only 

姓    名 / Name  

报名编号 / Application No.  

国    籍 / Nationality  

电子邮箱 / E-mail  

志愿顺序 / Preference 

请在以下两种奖学金前填写 1 或 2 表示你的申请优先级，1 为优先申请，2 为次级申请。 

Please rank your scholarship preference by filling in 1 or 2 in front of the scholarship title. 1 means the 

primary choice while 2 means the secondary. 

 北京市政府外国留学生奖学金 
Beijing Municipal Government Scholarship for International Students 

 中国人民大学国际学生卓越奖励金 
Renmin University of China Outstanding International Students Award 

申请陈述 / Statement 

请按照要求，从个人经历、参与的社会活动、申请该奖学金（奖励金）的原因以及未来的学习

计划等 4 方面陈述你的申请。奖励金陈述应不多于 400 字。可另附页。 

Please write a short essay and submit it to support your scholarship / award application. This should tell 

us why you believe you should be awarded and may refer to your previous experience, extracurricular 

activities, etc. The statement must be 400 words long at most. Affiliated pages allowed. 

 

声    明 / Declaration 

我声明此表内所有信息均为本人填写完成，内容真实有效。如提供虚假信息，我本人承担所有后果。 

The information I have provided on this form and in the associated attachment is correct to the best of 

my knowledge. I confirm that I am the offer holder, that I completed this application myself and that I 

wrote the award statement myself. 

 

签名 / Signature ____________________ 

留办评审意见 / -Staff Only 

录取学院  录取专业  

面试成绩  面试学院排名 / 

奖学金资助 □ 享受其他奖学金资助 □ 不享受其他奖学金资助 

评审意见 
□ 同意 

□ 北京市政府外国留学生奖学金全奖 

□ 北京市政府外国留学生奖学金半奖 

□ 中国人民大学国际学生卓越奖励金（金额：________） 

□ 不同意  


